

GFRK styrelsemöte 2024-06-13 (reviderad)



Närvarande: Lilian Hultin (Ordförande), Sofia Nordlund (Vice ordförande), Mariana Olsson (Kassör), Therese Wallinder, Linda Edel, Emilia Dahlbom (VC), Frida Engberg

Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Sofia Nordlund

1. Mötet öppnas

Mötet öppnas av ordförande.

2. Val av justerare

Till justerare väljs Sofia Nordlund.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkännes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2024-05-23 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- Ida har varit med på möte med US. De pratade om att eventuellt ha en loppis men det är inget bestämt.

5. Ridskoleverksamhet

- Korinte och Crusette har varit halta men är redo att börja gå igen.
- Taffy har varit halt sen i mars och det blir tyvärr inte bättre.
- Berra är ute till försäljning.
- Vi behöver hitta en till D-ponny för det börjar bli ont om den storleken på ridskolan.
- Emilia har tittat på 2 yngre hästar där idén är att slussa in dessa på ridskolan under ett par år för att ersätta hästar som behöver gå ner i arbetstid/pension, som t ex Picasso. Det skulle även innebära att klubben samtidigt kan erbjuda kurser i unghästutbildning.

6. Anläggning

- Dörren till silaget har blivit lagad.
- Emilia väntar på en offert till en vinsch till hö-bandet, tanken är att vi då ska kunna dra höet uppför bandet i stället för att laga bandet just nu.
- Emilia letar fortfarande efter någon som kan ploga till vintern.

7. Inackordering

- Under sommaren när det är brist på personal som kan köra traktorn så är tanken att försöka få in 16 st silagebalar i bingen i taget och på så vis minska antalet körningar. Det är beslutat att enbart personalen ska tillåtas hantera öppningen av nya balar för att minska risken att någon skadar sig.

8. Personal

- Emilia går på föräldraledighet i oktober och vi behöver ha en vikarierande verksamhetschef under tiden. Frågan tas upp i styrelsen på nästa möte.
- Mariana tar hand om in- och utbetalningar under tiden Emilia är ledig.
- Personalen tränar på att köra traktorn.

9. Medlemmar

- Om man bara är medlem (inte har något ridabonnemang eller liknande) så upplevs det lite oklart kring när och hur medlemsavgiften ska betalas, det skickas i dagsläget inte ut några fakturor på det. Vi funderar hur vi kan göra framöver så att inte föreningen tappar medlemmar pga det.

10. Ekonomi

- Mariana informerade kring ekonomin.

11. Sponsring

- Sofia har varit i kontakt med butiker kring att tjäna pengar genom att klubbens medlemmar hjälper till med butiksinventeringar.
- Lilian har anmält klubben till "HästLoppis" att vi skulle vara intresserade av att vara med på deras koncept.
- Emilia startar en försäljningsgrupp ihop med Frida till hösten. Det diskuteras kring toalettpapper och kakor.

12. Styrelsen

- De nya förslagen på inackorderingsavtal får vi skjuta på till nästa möte.
- Det har gjorts en riskbedömning av arbetet i samband med graviditet. Styrelsen godkänner riskbedömningen.

13. Tävling

- Inget nytt.

14. Cafeteria

- Inget nytt.

15. Övrigt

- Inget övrigt.

16. Nästa möte

Nästa möte hålls torsdag den 15/8.

17. Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.